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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ TECHNICKÉ KOMISE 

 
1. ZASEDÁNÍ 

DNE: 22.1.2014 

PŘÍTOMNI: 
M. Chalupa 

M. Polák 

F. Bubeník 

M. Dočkal 

K. Pavlová 

P. Halámek 

 

1. Předseda komise M. Chalupa zahájil schůzku technické komise debatou o tom, čím se 

technická komise zabývá a jak funguje. M. Polák přispěl svými zkušenostmi ze tří funkčních 

období v komisi a vysvětlil, že komise v předminulém funkčním období především 

kontrolovala a připomínkovala stavební záměry fakulty. To se provádělo v úzké 

spolupráci s proděkanem pro výstavbu profesorem Šenbergerem.  

Komise se shodla, že v tomto je třeba pokračovat. M. Chalupa slíbil, že domluví schůzku 

komise s profesorem Šenbergerem. 

 

2. M. Chalupa objasnil, že pro oznámení menších závad mají zaměstnanci i studenti 

kontaktovat technické-provozní oddělení fakulty na e-mailu zavady@fsv.cvut.cz nebo 

osobně.  

 

3. Poté jednotliví členové navrhovali témata, kterými by se komise v budoucnu mohla zabývat: 

a. sprcha (M. Chalupa) - na fakultě by se měly nacházet veřejně přístupné (přístupné 

studentům) sprchy. K. Pavlová podotkla, že v 1. patře budovy A jedna sprcha je, ale 

pravděpodobně se o ní neví. M. Chalupa navrhnul vybudování sprch u tělocvičny 

v budově B. Další možnost je, aby se při rekonstrukci budovy B vybudovaly 

hygienické buňky se sprchami v několika patrech budovy B. 

 

b. karty pro přístup do budovy (M. Chalupa) - oddělení ostrahy má problémy 

s přidělováním přístupových práv na karty. Mnoha externím zaměstnancům nefungují 

karty na boční vstupy do školy či do ateliéru D. Byla by vhodná efektivní spolupráce 

vedoucího oddělení s VICem, aby se problémům předešlo. 

 

c. S kartami souvisí záležitost s bočními vstupy do školy. Z řad studentů i vyučujících 

přicházejí návrhy na otevření vchodů. Z bezpečnostních důvodů je to diskutabilní. M. 

Polák zmínil požární opatření, kvůli kterým byly nainstalovány turnikety: při požáru 

systém slouží jako kontrola toho, kdo v budově zůstal. M. Chalupa poznamenal, že při 

změně turniketů na volný východ bez použití karty tato funkce zanikla. M. Polák 

zmínil na přínos v ohledu bezpečnosti, které turnikety přinesly. Po instalaci údajně 

klesl počet krádeží. 

 

d. provozovna občerstvení (M. Chalupa) - bylo by vhodné nastolit na fakultě 

konkurenční prostředí, a to jak z důvodu vysokých cen v bufetu provozovaným SÚZ, 

tak kvůli nedostačující kapacitě bufetu, který využívá kromě FSv také FA i studenti 

z dalších fakult.  

Majitel pizzerie a klient P. Šikoly projevil zájem otevřít pobočku v budově fakulty. M. 

Chalupa a P. Šikola zvažovali pro umístění občerstvení bývalou čítárnu vedle 

hlavního vchodu fakulty. Tuto možnost prof. Šenberger nepovažuje za vhodnou kvůli 

zápachu a kvůli poloze ve škole (byla by to ta první věc, kterou by každý návštěvník 
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na fakultě viděl). 

Další možností je místnost počítačového sálu VIC D-s114. Tato možnost by byla 

strategická díky plánovanému převodu pozemků v ulici Kolejní do vlastnictví FSv. 

Do budoucna by bylo možné do ulice vybudovat zahrádku. Což by ale zase způsobilo 

problém vstupů do budovy.  

K. Pavlová podotkla, že konkurenční občerstvení na fakultě je rozhodně dobrý nápad, 

ale je otázka, jaký způsob zvolit při hledání místa provozovny i při výběru nájemce. 

M. Polák zmínil, že při budování bufetu fakulta zvažovala i výběrové řízení, ale 

nakonec z něj sešlo. M. Chalupa řekl, že o výběrovém řízení se znovu uvažuje pro rok 

2015, kdy současnému nájemci vyprší smlouva. 

Otázku konkurenčního občerstvení komise bude znovu projednávat na příštích 

zasedáních. 

  

e. PC sál a studovna (K. Pavlová) - PC sál VICu v budově D pod schody (D-s114) je 

studenty nevyužívaný, povědomí o něm je nízké, otvírací doba 7:45 - 15:30 je 

absolutně nedostatečná, funguje v něm zastaralý systém ručního zapisování, kdo 

v kolik hodin přišel.  

Oproti tomu tichá studovna v 1. patře budovy B praská ve švech. Vzhledem k tomu, 

že studenti nemají na celé fakultě jiný studijní prostor, ve studovně se společně učí a 

pracují na týmových projektech, proto studovna většinou i přes svůj název není tichá. 

Počítače, které jsou ve studovně volně k dispozici, jsou hojně využívané, často jsou 

dokonce všechny obsazeny.  

K. Pavlová navrhla, že by bylo možné počítačový sál označit za opravdu tichou 

studovnu, kde by bylo ticho striktně vyžadováno. Přibližně 10-15 počítačů by bylo 

vhodné přesunout do tiché studovny v budově B, aby tak často nebyly všechny 

obsazené. V PC sálu by zůstaly počítače asi na polovině pracovních míst, druhá 

polovina míst bude sloužit studentům s vlastním notebookem.  

Pro úspěšné fungování počítačové studovny je bezpodmínečně nutné rozšířit otvírací 

dobu na otvírací dobu fakulty (min. 7 - 20:00, ideálně do 22:00). Systém manuálního 

zapisování je v době, kdy má každý uživatelské konto, na které se na počítači hlásí, je 

zbytečný. 

Komise řešila otázku bezpečnosti a krádeží a shodla se na tom, že ideální by bylo mít 

vstup do sálu na kartu a v sálu kamery. To by umožnilo neomezenou otevírací dobu, 

která by nebyla závislá na přítomnosti zaměstnanců. 

K. Pavlová a P. Halámek přislíbili, že zjistí od VICu, jakým způsobem by se toto dalo 

zařídit. 

 

f. plotrovna (K. Pavlová) - plotrovna vedle PC sálu má nedostatečnou otevírací dobu, a 

proto studenti raději využijí konkurenční copycentra mimo fakultu. Bylo by vhodné 

v zápočtovém a zkouškovém období prodloužit otevírací dobu. Problém je také 

v malém povědomí studentů o plotrovně.  Přitom ceny tisku jsou velice příznivé, 

protože fakulta na nich nevydělává.  

K. Pavlová a P. Halámek přislíbili, že zjistí, jaké jsou možnosti prodloužení otevírací 

doby. 

 

g. elektronické indexy (M. Dočkal) - komise se shodla, že tuto záležitost by měla řešit 

spíše pedagogická komise. 

h. centrální informační systém pro výukové materiály (K. Pavlová) - místo 

nepřehledných webových stránek jednotlivých kateder, kdy každá katedra má svůj 

vlastní systém hesel, by mohl fungovat jeden systém v rámci intranetu, kam by učitelé 

mohli jednoduše nahrávat výukové materiály a studenti by si je stejně jednoduše 

mohli stahovat. Každý student bude mít přístup jen k materiálům z předmětů, v jejichž 

rozvrhu je zapsán. Zabrání se tak úniku přednášek a materiálů mimo prostředí fakulty. 
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Na Fakultě informačních technologií tento systém již funguje, tak K. Pavlová navrhla 

spolupráci fakult a transformaci systému i pro FSv. 

Komise se shodla, že tuto záležitost by také měla řešit spíše pedagogická komise. 

 

 

4. M. Chalupa ukončil zasedání komise. Další setkání bude s proděkanem pro výstavbu prof. 

Šenbergerem. 

 

 
 

 


